

Referat Fagrådsmøde den 19/9 2012

- Godkendelse af dagsorden

Dagsorden blev godkendt.

- Godkendelse af referat

Sidste mødes referat blev godkendt.

- Studenterrådet kommer

Studenterrådet har i forbindelse med vores nyopståelse valgt at besøge os.

Studenterrådet er på KU plan, hvad der svarer til Nat Rådet på fakultetsplan og Fagrådet på institutplan. Desuden tager de sig af det studenterspolitiske samarbejde på tværs af fakulteterne.

Det er Studenterrådet der har stået for den kampagne, der har gjort, at der nu ikke længere er byggestop i Københavns Kommune for studieboliger med kommunalstøtte.

Studenterrådet kan blandt andet hjælpe os med at lave nogle vedtægter og med valget.

Studenterrådet inviterer os til at komme til deres generalforsamling den 6. oktober kl. 11, samt til diverse studenterrådsmøder i studenterrådets lokaler på Fiolstræde.

Til generalforsamlingen skal der diskuteres, hvad der skal ske fremover, og den afsluttes med en fest.

- Nyt fra:

❖ Studienævn

Nanna er indtrådt i Bachelor Studie Nævnet hen over sommerferien.

De næste måneder i nævnet skal der godkendes kursusbeskrivelser, og de sidste ting inden de nye studienævn går i gang skal på plads. I fremtiden skal kursusbeskrivelse godkendes og offentliggøres en gang årligt. Det mener Bachelor Studie Nævnet ikke er hensigtsmæssigt i forholdt til kvalitetssikring af kurserne, så et forslag, hvor de overordnede rammer sættes på plads en gang årligt, men hvor mindre ting så som antallet af afleveringer, placering af afleveringer mm. fastsættes to gange årligt, er sent videre.

- Studienævnvalg: Hvem vil stille op? Kampagner? Hvordan får vi MatØk og Aktuar til at stille op?**

Vi finder det i fagrådet vigtigt, at pladserne i det nye studienævn bliver så godt fordelt, som det er muligt. Det vil blandt andet sige, at vi vil gøre en ekstra indsats for at få aktuarer og matØk'er til at stille op.

Anna kontakter Marianne og prøver af den vej at få kontakt til interesserede. Vi vil desuden skrive ud til deres mailinglister, sætte opslag op i kantinen og eventuelt også afbryde deres forelæsninger for at fortælle om valget.

Vi vil også benytte muligheden til at fortælle om fagrådet, da vi ikke er sikre på at de er klar over, at det også er deres fagråd.

Sarah sender fagrådsmail og indkalder til valgmøde, når hun får mere information som valgkoordinator.

❖ **UU**

UU har ikke haft møde endnu, men skal snakke om studieordning på næste møde, samt arbejde med kursusbeskrivelser og kursusevalueringer.

❖ **NATrådet**

Natrådet har snart generalforsamling, og fagrådets medlemmer opfordres til at stille op

- **Studiemiljø: Hvad mangler?**

Fagrådet efterspørger flere stikkontakter i kantinen.

- **Mail fra Datalogi: Samarbejde?**

Vi er i fagrådet åbne over for et samarbejde, men efterspørger en nærmere beskrivelse af, hvad det er Datalogisk Fagråd foreslår, som ikke naturligt bliver varetaget i Studie Nævnet eller Nat Rådet.

Nanna skriver en mail til datalogisk fagråd med vores svar.

- **Karriere-dage: Hvad vil vi med det? Hvor tit skal det være? Hvem vil vi kontakte?**

Ind til videre vil vi holde et arrangement i blok 3 med 2-3 talere. Målet er at finde ud af, hvad en matematiker i det private erhvervsliv laver.

Nanna kontakter GAMMA og beder om deres hjælp med at få kontakt med nogle villige matematikere. Tommas kontakter nogen han kender i forsikringsbranchen, og ser om de vil holde et oplæg.

Punktet vender tilbage senere, når der er nogle tilbagemeldinger.

- **FAMØS-indlæg? Hvem vil skrive det?**

Anna skriver indlæg til famøs

- **Vedtægter for fagrådet**

Vi har modtaget Biokemisk Fagråds vedtægter.

Før næste møde laver Tenna et forslag til vores egne vedtægter.

- **Dyrestaldsnøgler**

Søren Knudby vil gerne af med sin dyrestaldsnøgle, hvis han vil af med den vil fagrådet gerne tage den, men han må også gerne beholde den.

Vi synes i fagrådet, at det er en god idé på lang sigt, at ambassadørerne og fagrådet hver har en nøgle.

- Matematikkassen

Der er i dag en Matematikkasse. I fagrådet mener vi, at overskuddet fra en fest skal gå til matematikkassen, så det i fremtiden er muligt at låne penge fra kassen til sociale arrangementer, så det ikke længere er enkeltpersoner, der skal lægge ud.

Mathias finder ud af hvor mange penge der er i kassen, og hører om folk gerne vil ud af den, hvis ja vil fagrådet gerne overtage.

Matematikkassen tages op igen, når der er kommet tilbagemeldinger.

- Økonomi

Økonomiudvalget har taget kontakt til hende, der har vores penge, hun skal have et referat fra mødet, hvor udvalget blev valgt, og så burde vi få dem. Sarah har taget sig af det.

- Mængde af møder?

Vi har besluttet at øge mængden af møder i den næste tid, så vi kan blive færdige med vores vedtægter og få styr på valget. Indtil videre holder vi møder hver anden uge resten af blok 1. Det tages op igen i slutningen af blokken.

- Evt.

Næste møde finder sted tirsdag den 2/10 17.02 i S01. Der er for forfagrådsmøde for bestyrelsen den 25/9 i spisepausen også i S01.

Der er institutrådsstormøde 5/10 12.15 i auditorium 2 på HCØ. Informationer kan læses på MUH. Tages op igen på næste møde.